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Saskia van der Pas: 
 
Wij als ouders van kinderen die aangewezen zijn op leerlingenvervoer, ontvingen van 
de gemeente Maashorst de brief van 25 juli 2023, die gaat over voorstellen inrichting 
leerlingenvervoer per taxi. 
 
Mijn inbreng gaat over de volgende stelling in de brief: 
 
“We willen het kind en de mensen rondom hem of haar ook begeleiden naar 
zelfredzaamheid. Dat betekent dat we kijken wat een kind en de omgeving van 
het kind zelf kunnen, en dat willen we stimuleren” 
 
Een nobele, therapeutische gedachte, maar waarbij voorbij wordt gegaan aan het feit 
dat ouders van een kind met beperkingen ook zelf al alles in het werk stellen of 
hebben gesteld, om hun kind zoveel mogelijk zelfredzaam te laten zijn. Dit vanuit een 
natuurlijke drang om je kind zoveel mogelijk zelfredzaam te maken, waarin door elke 
ouder met een kind al heel veel tijd en energie is gestopt. Helaas strandt dit vaak op 
grond van de stoornis van het kind. Dus het aangewezen zijn op leerlingenvervoer, 
op de wijze zoals dat nu plaatsvindt, is niet zomaar uit de lucht komen vallen. Ons 
gevoel is, en ik denk dat veel ouders dat met ons delen, dat we wéér aan de slag 
moeten op een onderdeel van zorg wat nu goed geregeld is. Het komt er allemaal 
maar weer bij, terwijl we doorgaans al zoveel met ons kind in de weer zijn. 
 
Uit de stelling maak ik op dat ook “de omgeving” van het kind wordt betrokken bij de 
beoordeling of begeleiding naar de opstapplaats. 
Nu zijn ouders vanuit hun zorg voor hun kind altijd wel bereid om te doen wat nodig 
is. Maar naar een opstapplaats brengen en het ophalen vergt van het gezin een 
activiteit, van ouders of andere gezinsleden. Gezien het tijdstip, zo tussen 07.30 en 
08.15 wegbrengen en tussen15.30 en 16.00 uur ophalen, is dat lang niet altijd te 
organiseren in een gezin. Ieder heeft zo zijn agenda. En dit geldt evenzo voor het 
ophalen in de middag zo tussen 15.30 en 16.00 uur. 
 
  
 

 
Ton van Summeren: 
 
Beoordeeld zal gaan worden of het kind zelfstandig naar de opstapplaats kan gaan.  
Wij hebben geïnformeerd in Zeeland, waar één opstapplaats centraal in het dorp is 
geregeld voor 8 deelnemende kinderen. 
Van die 8 kinderen die naar de opstapplaats komen zijn er maar 2 (25%) die er 
zelfstandig komen. De andere 6 (75%) worden door ouders of wie dan ook gebracht. 
Dus een extra belasting voor de ouders of gezinslid, die maar zelden past in het 
dagprogramma van een ouder of gezinslid. 



 
Dus het voordelige effect van opstapplaatsen, los van mogelijk het kostenaspect, 
zien wij niet direct.  
Bovendien vragen wij ons af hoe dat in een grote plaats als Uden te organiseren. 
Hoeveel opstapplaatsen worden er gepland. Kan er gereden worden met de 
gebruikelijke taxibusjes of worden er grote bussen ingezet. De informatie hierover is 
beperkt.  
Ik wil u attent maken op het feit dat het rijden met een grote touringcar vanuit Sint 
Oedenrode is mislukt. De orde was voor de chauffeur niet te handhaven met zo’n 30 
kinderen in de bus. Voor de meeste kinderen te druk, dus te veel prikkels met alle 
gevolgen van dien. 
 
Ik wil het met u ook nog hebben over de volgende stelling in de brief: 
  
“Voor de beoordeling maken we gebruik van de medische indicatie zoals deze 
nu ook gebruikt wordt. Als ouders/verzorgers aangeven dat het voor het kind 
niet passend is om gebruik te maken van een opstapplaats (ook al staat dat in 
de indicatie), wordt onafhankelijk medisch advies gevraagd.”  
Vervolgens wordt uitgelegd wat onafhankelijkheid in deze betekent. 
 
Wij wijzen er graag op dat medische zaken die bij de gemeente bekend zijn best wel 
eens verouderd kunnen zijn. Medische gevolgen die leiden tot beperkingen, beperkt 
functioneren, kunnen in de loop van tijd veranderen.  
Het actualiseren van medische gegevens lijkt dus zeer aan te bevelen. Het lijkt ons 
van groot belang dat hierbij de grootste zorgvuldigheid wordt betracht. Dat de 
gemeente hierover met de ouders communiceert en met een machtiging alle 
informatie gaat verzamelen. Er zal geen ouder zijn die een machtiging weigert.  
Wat ik wil benadrukken: neem niet eerst een besluit, maar doe vooraf zorgvuldig 
onderzoek. Een andere volgorde dan uit het voorstel blijkt. Ik denk ook dat dan de 
inzet van een onafhankelijk arts niet nodig zal zijn. 
 


